
 

 

Voorstel voor een bezoek van Provinciale Staten van Noord Brabant aan het 

Markdal en de Vereniging Markdal op 25 november 2022. 

Context 

Dit voorjaar hebben we u uitgenodigd voor een bezoek aan het Markdal waarbij 
we hebben aangegeven dat we graag met u een dialoog willen voeren op welke 
wijze burgerorganisaties een rol kunnen spelen bij het gebiedsgerichte beleid van 
de Provincie. 
Zoals u bekend heeft het College van Gedeputeerde Staten van Noord Brabant  
in een besluit over het Markdal (juli 2021) de Stichting Markdal overgenomen. 
Daarmee is ook voor de Vereniging Markdal een nieuwe situatie ontstaan.  
De Vereniging Markdal heeft sinds het genoemde GS besluit een transitie 
doorgemaakt. We zien onze rol nu nog meer als voorheen als een verbindende 
schakel tussen de vele - bij het proces betrokken overheden- en de bewoners en 
organisaties in de regio. 
Op basis van haar ervaringen heeft de vereniging Markdal gereflecteerd op wat er 
gebeurd is. Graag willen we met u onze lessen delen over een gebiedsgerichte 
aanpak. Verder zien wij veel kansen voor een samenhangende aanpak voor de 
uitdagingen rond stikstof, water, klimaat en natuur in onze regio.  
 
Programma: 
 
9.45- 10.00 uur: Aankomst en ontvangst met koffie bij landgoed Nuwenhuys 

(Reeptiend 50 Breda). https://www.nuwenhuys.nl. Informeel gedeelte.  

10.00 uur. Welkom door Joost de Jong, bestuurslid Vereniging Markdal. 

Toelichting over het doel en het programma van dit bezoek. 

10.05 uur. Annina van Logtesteijn, eigenaresse van het landgoed Nuwenhuys.. 

Hun Vlaamse schuur is gebouwd dankzij het Meerwaardetraject van de Provincie 

en de Vereniging Markdal. 

10.15 uur. Hoe heeft de Vereniging Markdal gewerkt? Toelichting door Marcel van 

Miert, procesmanager. 

10.30 uur. Successen en lessen - op basis van de ervaringen in het Markdal - 

voor de ‘Gebiedsgerichte aanpak van de Provincie’ door Guy Kersten (oud 

directeur BRO) en Nellie Raedts, bestuurslid Vereniging Markdal (ex-

procesmanager DLG).  

10.45 uur. Discussie over de rol van burgers / burgerinitiatieven bij de vormgeving 

van gebiedsgerichte aanpak. 

https://www.nuwenhuys.nl/


 

 

11.30 uur. Bezoek aan een zelfpluktuin “Wortels in Breda”. (is 5 minuten lopen 

van landgoed Nuwenhuys). De onderneemster verkeert al een jaar in onzekerheid 

of ze op die plek kan blijven omdat zowel Provincie als gemeente elkaar de bal 

toeschuiven. Www.wortelsinbreda.nl  

12.30 uur.  Afsluiting met een lunch op het landgoed Nuwenhuys.  

Naast vertegenwoordigers van de Vereniging Markdal zal ook De Stem worden 

uitgenodigd.  

 

 

http://www.wortelsinbreda.nl/


 

 

Aan de griffier van Provinciale Staten van de provincie Noord Brabant 

 
Betreft: Gebiedsgericht beleid en het Markdal 
 
 
Geachte leden van Provinciale Staten van Noord Brabant, 
 
Na overleg met de Vereniging Markdal duurzaam en vitaal heeft het College van 
Gedeputeerde Staten van Noord Brabant  in een besluit over het Markdal (juli 
2021) de Stichting Markdal overgenomen. Daarmee is ook voor de Vereniging 
Markdal een nieuwe situatie ontstaan.  
 
De Vereniging Markdal heeft sinds het genoemde GS besluit een transitie 
doorgemaakt. We zien onze rol nu nog meer als voorheen als een verbindende 
schakel tussen de vele - bij het proces betrokken overheden- en de bewoners en 
organisaties in de regio. Gelet op onze kennis en netwerken in de regio zien we 
nog steeds kansen om een constructieve rol te spelen bij de gebiedsontwikkeling 
in dit gebied. 
Wij blijven het van belang vinden dat de plannen die ontwikkeld, geaccepteerd en 
goedgekeurd zijn voor de herinrichting van de Mark zo snel mogelijk gerealiseerd 
worden. 
 
Met deze brief willen we u uitnodigen voor een bezoek aan het Markdal. Bij dat 
bezoek willen we u laten kennismaken met het gebied. Verder willen u een 
aantrekkelijk programma voor u maken waarbij we ingaan hoe we als Vereniging 
Markdal bij dit gebiedsproces een rol wil spelen. Graag willen we met u een 
dialoog voeren op welke wijze burgerorganisaties een rol kunnen spelen bij het 
gebiedsgerichte beleid van de Provincie. 
 
Om met de woorden van Tjeenk Willink te spreken: ”De civil society is essentieel 
voor het democratisch functioneren van de rechtsstaat”. 
 
Onze voorkeur gaat uit naar de periode oktober of november 2022. 
 
Gaarne vernemen we zo spoedig mogelijk of u aan deze uitnodiging gehoor wilt 
geven. 
 
Met vriendelijke groet 
 
Ruurd Dijkman, 
Voorzitter Vereniging Markdal duurzaam en vitaal 
 

 



 

 

 


